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Als weEE - benoemen we in elk geval EPA en 60+ dus wel. Als het echt maar om een kleine groep

gaat die op een gesloten afdeling zit snap ik die. Kom je toch weer uit bij definitie..

Van: JEE @denederlandseggz.n I>

Verzonden: woensdag 30 december 2020 14:55

aan: EEE), ERE. EN (EXE) <IEREEM irs.nl>

Onderwerp: RE: Vaccinatie

HaBE

1; E. EEN IEEE @minvws.nl]

Dat lijkt me niet, dat is een heel beperkte groep. Dat zijn de mensen in de tbs, FPA, FPK. Daarover heb ik je een factsheet gestuurd.

Volgens mijn terugkoppeling IEE -- IEEE zijn de volgende groepen benoemd:

1a) Ouderen verblijfsafdelingen

b) Ouderenopnameafdelingen

2) Langdurige zorg/verblijfsafdelingen met EPA

3) Gesloten klinische settingen (incl. dus forensische afdelingen)

4) crisisdienst medewerkers

Ik stuur hierbij al wat eerste reacties op onze vraag om meer info. Er volgt ongetwijfeld meer.

Reactie 1:

Grootste zorgen hebben wij voor de verpleeghuizen en de klinische ouderen

Daarnaast de afdelingen voor chronische verslaafden. Zijn er niet veel maar erg kwetsbaar.

Verder de long stay voorzieningen, dat zijn er direct fors meer.

De risico’s voor onze groepen zijn als volgt: bij de eerstgenoemde groepen niet anders dan bij niet psychiatrische voorzieningen.
Voor EPA patienten in de long stay moetje gemiddeld 10 jaar bij hun biologische leeftijd optellen vanwege een accumulatie van

gezondheidsproblemen (hart en vaat ziekten, DM, COPD) en gedragsproblemen waardoor naleven van preventie maatregelen

moeilijker is.

De eerste groepen zijn eenvoudig aan te merken omdat het vaak aparte afdelingen met eigen personeel zullen zijn. Bij een aantal

instellingen loopt het door elkaar maar ik zou dan de meest kwetsbare groep op een afdeling als uitgangspunt nemen.

Aantallen: wisselt per week en per regio bij ons. Onder medewerkers liken besmettingen toe te nemen en fors uitval door testen en

ziekte. Ook langdurige uitval neemt nu toe door corona.

Reactie 2:

Geprioriteerde groepen:

- Intramurale langdurige ouderenpsychiatrie cq psychiatrische verpleeghuiszorg
-  Intramurale acute ouderenpsychiatrie
- Intramurale langdurige psychiatrie EPA

- Intramurale acute psychiatrie
-  Extramurale EPA-zorg (FACT)
- Extramurale acute psychiatrie (IHT, 7x24 uurs-zorg)
- Overige extra en intramurale zorg

Mensen met ernstige psychiatrische aandoeningen hebben een hoge mate van comorbiditeit in de zin van metabole en

cardiovasculaire problemen. Dus kwetsbaar.

Setting van intramurale psychiatrie en aard van de aandoeningen maakt corona-preventie lastig uitvoerbaar

GGZ wordt per definitie multidisciplinair geboden, dus geen goed onderscheid te maken qua personeel.
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Met vriendelijke groet,

aR —
e

Nederlandse

gus

woo IEE
CAWER @denederlandseggz.nl

www.denederlandseggz.nl

Verzonden: woensdag 30 december 2020 14:12

Aan: [220 JBN @denederlandseggz.ni>
Onderwerp: RE: Vaccinatie

Nog een andere vraag.. In ons ‘Koepeloverleg’ van zojuist is de definitie van met prioriteit te vaccineren personen verlegd naar

“intramurale behandeling in een gesloten setting”. Maar hier heb ik dan weer net geen cijfers van.. Heb jij deze toevallig?

van: BE BB BRE JERE @denederlandseggz.nl>

Verzonden: woensdag 30 december 2020 12:32

an: EE ERIE. BE ERED)ERE.
Onderwerp: RE: Vaccinatie

Nee, geen landelijke cijfers van besmette patienten beschikbaar. Gaat op deze termijn ock niet lukken. Ik kan wel een beperkt

aantal instellingen vragen, maar dat geeft geen landelijk betrouwbaar beeld omdat het regionaal zo uiteenloopt.

Met vriendelijke groet,

de
Nederlandse

ggz

T 033 EAL]

wo EE
BEER @dencderiandseggz.nl

www.denederlandseggz.nl
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Verzonden: woensdag 30 december 2020 12:29

aan: BEI BE 5.1.20 JEXE @denederlandseggz.ni>
Onderwerp: RE: Vaccinatie

HERES

Hoorde inderdaad dat jeIBEX -d gesproken. Ben bezig met de passage voor de Kamerbrief. Heb jij harde cijfers van die

besmette patiénten/medewerkers in de ggz? Zou me helpen.

Groet!

Van: JERE @denederlandseggz.nl>
Verzonden: woensdag 30 december 2020 12:27

Aan: EE IR ED) EEE minvws.n i>
Onderwerp: RE: Vaccinatie

[EE]

Zojuist ook al contact gehad met EE
Deel ggz-patienten in de totale COVID populatie heb ik niet.

Wel horen we dat in bepaalde delen van het land het aantal besmette patienten en zorgmedewerkers hard stijgt. Dat volgt de

landelijke trend.

Met vriendelijke groet,

aR
de

Nederlandse

ggz

woEES

BE 0 denederiandseggzni
www.denederlandseggz.nl

van: CED BE BE GED) EEEEeminvws.ni>
Verzonden: woensdag 30 december 2020 11:11

JEN @denederlandseggz.ni>
Onderwerp: RE: Vaccinatie

Nog geen groen licht.. Klein vraagje tussendoor: hebjijeen beeld van de ‘vertegenwoordiging’ van (intramurale) ggz-patiénten in

de COVID-populatie? Intern kan ik zo’n overzicht niet achterhalen..
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Van: JRE @denederlandseggz.nl>
Verzonden: dinsdag 29 december 2020 16:52

aan: ENED], ESE)BE GEED) HERE eminvvs.ni>
Onderwerp: RE: Vaccinatie

a [EEE
Dat zou ik wel hopen. Anders is er morgen niets te bespreken. Hou je me op de hoogte?

Met vriendelijke groet,

Manager Waardenetwerken en Innovatie

de
Nederlandse

ggz

wo(EEE

BEY eenederiandsegge.nl
www.denederlandseggz.nl

Verzonden: dinsdag 29 december 2020 16:47

Aan: JEBY @denederlandseggz.ni>
Onderwerp: RE: Vaccinatie

De notitie wordt nog intern besproken en kan nog niet vrijgegeven worden, heb er vanmiddag nogmaals naar gevraagd en

gewezen op het Koepeloverleg van morgen. Ik hoop dat er morgenochtend iets gedeeld kan worden.

Hartelijke groet,

Van: [ikl JERE @ denederlandseggz.nl>

Verzonden: dinsdag 29 december 2020 16:44

Onderwerp: RE: Vaccinatie

"|
lk had begrepen dat wij vandaag een notitie tegemoet kunnen zien, ter bespreking morgen.

Is dat nog steeds de planning?

Met vriendelijke groet,
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de
Nederlandse

ggz

T 03 JER]

M 06 EAR

BEY evenedertandseggen
www.denederlandseggz.nl

van: EXE),EEE)EEE (EE) <EEEEMM ois n>Verzonden: dinsdag 29 december 2020 12:07

Aan: JEEY @denederla ndseggz.nl>
Onderwerp: RE: Vaccinatie

Ja deze heb ik gezien en deze is verwerkt. Maar mijn vraag van eerder ging specifiek over de medewerkers. Ik ga ervan uit dat deze

zijn meegenomen in de 19.600 fte (zie hieronder).

Groet,

“Uitgaande van deze verhoudingen en 91000 medewerkers in de ggz (circa 70.000 fte), minus de overhead van circa 30% komen

we op circa 49.000 fte. Uitgaande van een 3/5 en 2/5 verdeling, is de inschatting:

ambulant: 29.400 fte

intramuraal: 19.600 fte”

Van: = JEBEY @denederiandseggz.n I>

Verzonden: dinsdag 29 december 2020 11:59

aan: BEESBE BB (ERR) < minvws.nl>
Onderwerp: RE: Vaccinatie

EE]

De bijlage bavet alle cijfers forensisch, daarop heb ik mij gebaseerd.
Kun je hiermee uit de voeten?

Met vriendelijke groet,

de
Nederlandse

ggz
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BER @denederiandseggz.nl
www.denederlandseggz.nl

Verzonden: dinsdag 29 december 2020 11:41

Aan: EXER (8 EXER] EXER o denederlandseggz.ni>

Onderwerp: RE: Vaccinatie

Toch nog een kleine checkvraag. Zijn de DJI-medewerkers nu ook meegenomen in het bestand dat je eerder hebt gestuurd (zie

bijlage)? Lijkt me wel toch?

Groet!

Verzonden: maandag 28 december 2020 17:13

Aan:IEEE @denederlandseggz.nl' JEEBN © denederlandseggz.ni>

Onderwerp: Vaccinatie

Zoal JEEZ! had aangekondigd ben ik deze week de ‘designated’ aanwezige van het GGZ-cluster. Heb je net geprobeerd te

bellen met nog een aanvullend vraagje, bel me even terug als je tijd hebt!

Hartelijke groet,

EEN
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en SportTEE
Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

"06

= @minvws.nl


